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PROTOKOLL HMS-KOMMITTÉN 

Diarienummer  

 

Biologicentrum 

Datum 2024-01-25 

Protokoll. Kommittén för Hälsa-, Miljö- 
och Säkerhet (HMS-K) vid Biologiska 
institutionen och CEC 

Närvaro 

Närvarande ledamöter 

Henrik Wendel, Ordförande 

Carina Rasmussen Huvudskyddsombud ST 

Ragnhild Möller, Arbetsmiljösamordnare, N-fak, 

Wilhelm May, Skyddsombud, CEC 

Elisabeth Gauger, Sekreterare, Fastighetsgruppen på Biologi 

Wictor Clifford, Studerandeskyddsombud Miljövetenskap, MYS. 

Ulf Arup, Arkivcentrum syd, Biologiska museet 

Johan Ohlin, Arbetsmiljöingenjör 

Caroline Schillén, HR-partner 

Frånvarande ledamöter 

Anna Ekberg, T.f. admin. chef, CEC 

Luca Fassari, Studerandeskyddsombud Biologi, BUG 

Eric Warrant, lärarrepresentant, Biologihuset 

Dennis Hasselqvist, lärarrepresentant, Ekologihuset 

Doktorandrepresentant 

SACO-representant  

§ 1 Mötet öppnas 

Ordföranden förklarar mötet öppnat. 

§ 2 Utseende av justeringsperson 

Mötet utser Carina Rasmussen att justera dagens protokoll. 



Sida 2 av 4 

 

 

 

 

 

§ 3 Fastställande av dagordningen 

Dagordningen fastställes. 

§ 4 Föregående mötesprotokoll 

Protokollet gås igenom, uppdatering av aktuella ärenden kommer i §5. 

Protokollet läggs till handlingarna. 

§ 5 Aktuella ärenden 

• HLR-utbildningarna på engelska ordnas i början av 2024, för 

både Biologiska institutionen och CEC. Henrik bokar och 

listar deltagare. 

• Brandskyddsutbildning är obligatorisk, vilket det behöver 

informeras mer om. Finns teoretisk online-kurs i 

Kompetensportalen, och släckkurs praktiskt. Henrik ordnar 

släckkurs, som blir i mars 2024. All museipersonal på 

Arkivcentrum Syd gick på egen arrangerat utbildning 2023. 

• Praktisk utrymningsövning räcker numera att anordna var 

femte år, Henrik ska ta reda på exakt var det beslutet tagits. 

Man kan ha teoretisk utrymningsövning också. Praktisk 

utrymningsövning ska genomföras i Biologihuset i vår. 

Ansvarig: Henrik. 

• Litium-jonbatteriregeln som startade 1 dec har väckt stor 

frustration hos elcyklister med flera. Batterier som är 

universitetsägda inventeras av Henrik som underlag för en 

övergripande riskbedömning. CEC inkluderas i detta. 

• IA-systemet. Henrik är ny uppföljare av ärenden som inte görs 

klart. Studenterna kommer också att få tillgång till IA-systemet 

i början av 2024. Johan Ohlin förespråkar att ärenden som 

ligger längre än 90 dagar stängs i IA systemet med en notering 

i vilket forum utredningen fortskrider. 

• QR-koder för att enkelt kunna göra felanmälan kommer att 

sättas upp i alla salar, mötesrum etcetera. Anmälan ska gå till 

fastighetsgruppen. Inspirerat av hur man gjort på Geocentrum. 

Henrik och Erling håller i detta. 

• Vi har upptäckt vid dragskåpskontroll i Biologihus A att viss 

labbventilation var nerställd. Kan vara på grund av längre 

strömavbrott där systemet kan ha tappat minnet. Utredning 

pågår och IA anmälan ska göras. 
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• Brandskyddsutbildningar för de nya enhetscheferna är på 

gång. Henrik diskuterar just nu med den upphandlade 

leverantören. 

• Adresserna till Sölvegatan kommer att bytas första halvåret 

2024. Kommunen har upptäckt att Apples karta över Lund 

redan är uppdaterat med de nya adresserna men hämtade från 

kommunens första förslag. Henrik ska ha möte med 

kommunen 7 februari. 

§ 6 Meddelanden och information från enheterna 

• Sammansättningen av HMS-kommittén ska diskuteras vidare på 

nästa sammanträde. Då vet vi också mer i detalj hur de nya 

enheterna ser ut personalmässigt. Ny mandatperiod för HMS-K är 

1 april 2024 för att få samsyn med mandatperioden för fakultetens 

andra organ. Det passar även bra tidsmässigt efter 

omorganisationen av biologi 1 februari. 

• Ragnhild informerar om ett HMS-möte på Geocentrum där CEC 

är inbjudna till mötet i mars. 

• Omorganisationen av biologi från 1 februari 2024. Risk- och 

konsekvensanalys gjordes 14 november. De nya enheterna 

presenterades den 19 januari. 

§ 7 Nyheter från universitetsadministrationen 

Johan Ohlin tar upp att inomhustemperaturen i olika 

universitetsbyggnader temporärt har sänkts på grund av 

energibesparing. Några har haft det svårt att få tillbaka den 

ursprungliga inomhusmiljön från Akademiska Hus. 

§ 8 Övriga frågor 

• Studerandeskyddsombud bör få sammanträdesarvode för 

deltagande i HMS-kommittén. Henrik tar upp detta med nya 

studierektorn för grundutbildningen och prefekten, Anna tar upp 

det med CEC. 

• Enligt avtal mellan LU Bygg och den upphandlade leverantören 

av varuautomater får automaterna inte innehålla produkter med 

nötter. LU Byggnad skall påminna det upphandlade företaget. 
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• Kaffeautomaten i Ekologihuset skall plockas bort, då den anses 

konkurrera med caféet, men den skall förhoppningsvis kunna 

flyttas till Biologihuset. 

• Studenterna tycker att stolarna i Tundran är dåliga. Henrik ser 

över stolarna. 

• Stickutbildning för dem som jobbar med stickande insekter hålls 

av Företagshälsan. Informations och hanteringsdokument 

kommer att läggas på webben. Ett dokument för chefer kommer 

också att upprättas. 

§ 9 Kommande sammanträde  

21 mars 2024, kl. 9:00. 

§ 10 Sammanträdet avslutas 

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat.  

Vid protokollet 

Elisabeth Gauger 

Justeras 

Carina Rasmussen, justeringsperson 

Henrik Wendel, ordförande        
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